

**Närvarande:**

Anki Lindholm, ordförande
Cecilia Trehn, vice ordförande
Marita Teräs, sekreterare
Rolf Björk, kassör
Micke Irevång,
Gudrun Löfgren

Frånvarande:

Marie Eriksson
Ulrika Holmberg
Jimmy Madsen Nordin

1. Mötet öppnas

Ordförande Anki Lindholm öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Fastställande av dagordning

Dagordningen godkänns.

3. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns, liksom ändringarna i det konstituerande protokollet i enlighet Swedbanks instruktioner.

4. Marknadsföring

Vi syns på Fb och kommande kurser finns på hemsidan och delas på FB. Vi behöver komma överens om vem som har ansvar för vår webb, som behöver uppdateras.

5. Ekonomisk rapport & bank

Ordföranden och kassören fyller i blanketterna till Swedbank för att byta kassör. Sekreteraren skickar underlaget från banken och det uppdaterade konstituerande protokollet.

6. Rapporter sektorer

Utbildning: Stabilt när det gäller kursutbud och vi följer plan. Hittills nio olika kurser.

Tävling: Doftprov och appelltävling har ägt rum, Nose Work 1 maj och brukstävling 27 maj.

Stuga/område: De har kollat på värmepumpen och den ska fixas. De vill ha tre försök att fixa innan de byter till en ny. Det vore bättre med oljefyllda element för brandsäkerheten. Elen skulle också behöva ses över. Överbelastning på vissa faser idag. Vi behöver hägna, fixa och måla fasaden samt städa sekretariatet. Beslut om att boka möte med kommunen om kontrakt när det gäller vagnslidrets loft. Dörren till huset har fått fötter, så vi behöver en ny. Fixardag den 11 maj.

Kök: Inget nytt att rapportera.

MH: Vi har fått en generell licens från SBK för att kunna köpa in en ny startpistol.

7. **Inkommande skrivelser**

- Inbjudan medlemsmöte 7 maj, SBK Sörmland
- Regelrevidering och nya utbildningsplaner rallylydnad, SBK Södermanland
- SBK info nr 2 2019

8. **Utgående skrivelser**

Inga utgående skrivelser. Vi behöver gå ut med info om medlemsmöte och fixardag. Gudrun kollar om veterinären i Nyköping kan hålla föredrag om sommarens faror.

9. **Övriga frågor och rapporter.**

Medlemsmöte på våren blir 19/5 10.00, först möte och sedan träning. Höstens möte 18/9 19.00

10. **Mötet avslutas**

Anki Lindholm avslutar mötet. Nästa möte 8 maj 19.00

Åtgärdslista

1. Kostnadsförslag tunnel och sandsäckar (Marita)
2. Stängsel övre plan (Eva & Micke)
3. El till vagnslidrets loft (Eva & Micke)
4. Plexiglas till vagnslidrets loft (Eva & Micke)
5. Nya rutiner för anmälan av nya medlemmar (Marie & Marita)
6. Kolla lillstugan, vad behövs i ytskicket för att vi ska kunna fatta beslut om att göra ordning inne (Micke)
7. NW vägg vid lillstugan (Anki)
8. Elektroniskt lås till klubbstugan och ny dörr (Micke)
9. Inköp av startpistol samt förvaringsregler för pistolen (Micke)
10. Inköp av ny micro och kaffebyggare (Köket)